

Mødereferat bestyrelsesmøde
Mandag, d. 15.01.2018 - kl. 19:00

Til stede:	Finn Kisling-Møller, Stig Møller-Carlsen, Bjarne Pless, Johnny H. Pedersen, Lasse Bomberg og Hans-Henrik Tungelund.
Mødested:	Hos Finn
Referent:	Hans-Henrik Tungelund
Punkt:	Emne:
1.	Generalforsamling (GF) 2018. Stig bestiller mad til 35 personer. Det er ca. hvad der er kommet de senere år. Forslag til ordstyrer er på plads. Vi har forhørt os lidt omkring ang. kandidater til posterne i bestyrelsen, men ingen navne er blevet nævnt. Bestyrelsen vil opfordre til at klikker-udvalget bliver repræsenteret i bestyrelsen. Der er indkommet ét forslag til behandling på GF. Hans vil orientere om klubhus/hal-planerne til GF. Det kan jo være under beretningen fra byggeudvalget. Charlotte og Mette vil fremlægge resultatet af deres brugerundersøgelse. Det bliver under evt. HH anskaffer stemmesedler. Bestyrelsen mødes kl. 18:30.
2.	Regnskab/budget. Regnskabet for 2017 er færdigt og revideret. Udgiften til hallen er lagt ind i regnskabet for 2017. 2017 sluttede med 127 medlemmer. 10-12 medlemmer har aktivt meldt sig ud. Til gengæld har vi fået 15 helt nye medlemmer. 4 i lydighed og 11 på klikkerholdene. Der mangler d.d. 43 indbetalinger af kontingent. Sidste frist er i morgen d. 16.1. HH har lagt en reminder på Facebook. Skal vi fremrykke kontingentbetalingen til december? Det er ret besværligt regnskabsmæssigt. Bjarne P. udtrykte bekymring for budgettet. Måske indtægten fra hvalpehold er sat for højt, al den stund at vi pt. ikke har trænere til hvalpene. Nu gjorde trænerne jo også en kæmpe indsats på hvalpeholdene sidste år. Vi har dog 4 trænere på grundforløb pt. De er færdige til sommer. Herefter en længere snak om flere trænere pr. hvalpehold. Både for at hundeførerne føler at der er mere tid til hver enkelt, så de bliver motiveret til at fuldføre holdet, og så trænerne har mere sparring og mulighed for afløsning. Der skal flere folk til byggeudvalget til at søge penge, både sponsoraftaler og skaffe finansiering. Vi vil melde ud til DcH's Initiativfond, at vi vil søge i det øjeblik at fonden evt. åbner op igen.
3.	Hård behandling af hund. Der har til træning været en episode, hvor en HF har været meget hårdhændet over for sin hund. Holdet tog angiveligt en snak om det bagefter. Hundeføreren fortrød sin handling, og tog kritikken til sig. I forhold til den videre træning af hunden, skulle konsulent-tjenesten vist indover. Finn vil lade et ord falde fra bestyrelsen, men ellers vil vi ikke gøre videre ved sagen.
4.	Udleje af bane og klubhus til DSPK FKM/Dansk Schnauzer og Pinscher Klub. Der er kommet en forespørgsel på leje af klubhus og bane i en weekend evt. inkl. servering. Det vil vi gerne. Hvad er det vi tager for det? Bjarne checker lige med Mette hvad vi har taget før. Bjarne sender pris til Finn. Kan vi finde nogle der vil stå for lidt mad de dage. Det er vel kaffe, kage og indkøb af sandwich. Finn kontakter Hardball foreningen ved siden af, så de er orienteret om arrangementet og ikke larmer.
5.	Manglende nyhedsbrev. Der er tilsyneladende flere medlemmer der fejlagtigt ikke modtager nyhedsbrevet. Efter et tjek af listerne, må problemet skyldes at medlemmer glemmer at oplyse deres nye mailadresse når de skifter. Så husk også hundeklubben når du får ny mailadresse.

6.	Evt. <ul style="list-style-type: none">! Bestyrelsen har modtaget en reminder mht. om der nu, denne gang, er tænkt på gaver til de afgående medlemmer af bestyrelsen. Tak for det :-) Jo, det har nogen taget sig af.! Charlotte og Mette vil gerne fremlægge resultaterne af deres brugerundersøgelse til generalforsamlingen.! Hans er godt i gang med flere ting ifm. forberedelserne til byggeriet. Han fremlægger også på GF.
7.	Næste møde. <p>Næste møde er konstituerende bestyrelsesmøde efter generalforsamlingen. Det aftales om aftenen efter GF. Bestyrelsen møder ind til GF en time før.</p>